

**ATTENTION CANADA WINTER GAMES
ATHLETES, COACHES, MANAGERS, OFFICIALS AND VISITORS:**

While Yukon has excellent medical facilities and health care providers, serious injuries or illnesses may require that you be medevaced out of territory. Medical transportation costs – Medevac flights or ground ambulance – are **NOT** covered by most territorial and provincial health care systems.

The Government of Yukon urges anyone coming to Yukon to ensure that:

1. You have up-to-date health care coverage with your province or territory and can prove it (proof is a valid health care card); and
2. You obtain supplemental travel insurance to cover extraordinary costs, such as Medevac flights to Vancouver or Edmonton or ground ambulance costs.

NOTE: A Medevac flight would cost more than \$15,000. A ground ambulance would cost anywhere between \$200 and \$400.



**MESSAGE À L'INTENTION DES ATHLÈTES, ENTRAÎNEURS, AGENTS,
OFFICIELS DES JEUX DU CANADA AINSI QUE DES VISITEURS :**

Bien que le Yukon jouisse d'excellents établissements et fournisseurs de soins de santé, vous pourriez devoir faire l'objet d'une évacuation médicale à l'extérieur du territoire en raison d'une maladie ou d'une blessure grave. La plupart des régimes d'assurance maladie provinciaux et territoriaux ne couvrant **PAS** les frais de transport par ambulance aérienne ou terrestre.

Le gouvernement du Yukon encourage tous ceux qui viennent au Yukon à :

1. s'assurer qu'ils possèdent une assurance maladie valide et qu'ils sont en mesure de le prouver (au moyen d'une carte d'assurance maladie valide)
2. se procurer une assurance voyage supplémentaire pour couvrir les frais extraordinaires tels que ceux relatifs aux évacuations médicales vers Vancouver ou Edmonton ou au transport par ambulance terrestre.

Nota : Une évacuation médicale par avion coûte plus de 15 000 \$. Le transport par ambulance terrestre coûte entre 200 \$ et 400 \$.

Information:

Insured Health Services
Tel: (867) 667-5209 Fax: (867) 393-6486

Renseignements :

Services de santé assurés
Tél : (867) 667-5209 Téléc : (867) 393-6486